
 
 

                                         PROCES VERBAL, 

 

 Încheiat azi 30.06.2011 orele 9 cu ocazia şedintei ordinare pe luna iunie 

conform convocatorului înregistrat la nr.2579/24.06.2011. 

 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numară consiliul 

local şi dl.Dumitrescu Ilie,delegatul sătesc. 

 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 

al şedinţei anterioare,pus la dispoziţia consilierilor.Nefiind este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

 D-na secretar roagă pe domnii consilieri să facă propuneri pentru 

preşedintele de şedinţă. 

 Dl.Alexe propune pe dl.Popa.Se supune la vot şi dl.Popa este ales preşedinte 

de şedinţă. 

 Dl.preşedinte supune spre aprobare ordinea de zi modificată: 

      1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 

 

               2.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea impozitelor şi taxelor locale  

pentru  anul 2012. 

                               Iniţiator: primar 

                               Raportează: Gheorghe Ioana 

              3.Proiect de hotărâre cu privire la acceptarea comunei Găneasa ca membru 

al Asociaţiei de Dezvoltarea Intercomunitare ,,Oltul’’ 

                               Iniţiator: primar 

                               Raportează: Andronie Gabriela 

               4.Proiect de hotărâre cu privire la  acceptarea comunei Pleşoiu  ca 

membru al Asociatiei de Dezvoltare  Intercomunitare ,,Oltul’’ 

                               Iniţiator: viceprimar 

                               Raportează:Andronie Gabriela 

 

               5Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ai investiţiei MODERNIZARE DRUMURI COMUNALE DC 35 

CEPEŞTI-VLĂNGĂREŞTI L=3700 ML şi DC 25 IBĂNEŞTI-MIEŞTI L=2200 

ML,în comuna Cungrea,judeţul Olt. 

                               Iniţiator: viceprimar 

                               Raportează:Andronie Gabriela 
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             6.Proiect de hotărâre cu privire la  darea în administrare M.D.R.T a 

drumurilor comunale  DC 35 Cepeşti-Vlăngăreşti L=3700 ML şi DC 25 Ibăneşti-

Mieşti L=2200 M. 

                               Iniţiator: viceprimar 

                               Raportează:Andronie Gabriela 

 

               7 .Discuţii,întrebări,interpelări.  

 Ordinea de zi este aprobată cu 11 voturi pentru. 

 Dl.Alexe aduce la cunoştinţa domnilor consilieri că dl.Ciocan Longin doreşte 

să participe la şedinţă.Este invitat în sală. 

 Dl.Ciocan:Am o problemă creată de anul trecut de către primar,inginerul 

primăriei şi de Maria Steluţa.Am o porţiune de 30 de arii pe care o stăpânesc din 

anul 1958 şi care are mejdinile de 100 de ani.În anul 2006 petrolul a făcut un drum. 

Porumbul era necules,au venit l-au tăiat şi au amenajat drumul fără să mă întrebe. 

 D-na Vînă:Unde este tarlaua asta? 

 Dl.Ciocan:În Dealul Mircii. 

 D-na Vînă :Sunteţi vecin cu Maria Steluţa? 

 Dl.Ciocan:Ei au avut o sondă. 

 Dl.Alexe îl invită pe ing. Brezoi la şedinţă. 

 Dl.Ciocan:Sunt vecin cu Matei Dumitra….Locul meu se cunoaşte. 

 Dl.Tudosiea:Ce doleanţe aveţi de la consiliul local? 

 Dl.Ciocan:Am crezut că participă la şedinţă şi dl.primar.A făcut nişte acte 

împreună cu ing.Brezoi în care au stabilit că Maria Steluţa e moştenitoarea lui 

Badea Andrei.Din câte ştiu eu Badea Andrei a avut mai mulţi copii,iar Maria 

Steluţa este moştenitoare după mama ei decedată împreună cu tatăl şi cele trei 

surori.Ea vrea să ia drumul care se află pe locul meu şi să încaseze chirie de la 

petrol. 

 Dl.Tudosiea:De ce nu v-aţi dus la prefectură? 

 Dl.Ciocan:V-am adus aici semnul implantat de mine la partea de sud .Anul 

trecut Maria Steluţa cu concubinul ei şi inginerul mi-au tras fierul din pământ,apoi 

m-a dat în judecată pentru tulburare de posesie.În registrul agricol din anul 1958 

Badea Andrei apare cu 39 de arii arabil,iar acum după revoluţie are 2,75 ha. 

 Dl.Săndulescu:Lasă o cerere pentru comisia de fond funciar şi o să primeşti 

răspuns. 

 Dl.Alexe:Dumnealui este în instanţă. 

 Dl.Săndulescu:Aici e vorba de un rezultat şi nu e de competenţa inginerului. 

 Dl.Brezoi:Veniţi cu probe pentru acuzaţiile găsite.Dosarul este la parchet! 

 Dl.Popa:Nu este de competenţa noastră să te rezolvăm. 

 Dl.Ciocan şi dl.Brezoi se retrag. 
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Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt. 

 Se înscrie dl.Nicolae,lista rămânând deschisă. 

 Dl.Nicolae:Propun ca zona şi rangul să fie potrivit Legii nr.351 astfel: 

 - Cungrea strada Principală şi străzile cu ieşire în strada Principală zona 

A,rang IV,pentru restul zona B,rang V. 

 -Oteştii de Jos şi Cepeşti strada Principală zona B,rang IV şi restul zona 

B,rang V. 

 -Ibăneşti zona B,rang V 

 -Mieşti,Spătaru şi Oteştii de Sus zona C,rang V. 

 Taxa de gunoi să se ia num ai la locuinţele populate pe bază de contract. 

 D-na Vînă:Dacă se înfiinţează societatea o să se facă  contractele de către 

societate. 

 Dl.Tudosiea:Pentru 15 lei faci contract?Mai mare deranjul. 

 Dl.Nicolae:Taxa  pentru buldo să fie 100 lei pentru persoanele fizice şi 200 

de lei pentru persoanele juridice.Pentru certificatul de urbanism să se ia taxă 50% 

din valoare ,ca pentru rural şi nu 100% cum face doamna Gheorghe.O să urmăresc 

special treaba asta.Banii la buget se aduc prin deplasare pe teren  şi nu în faţa 

calculatorului.Celelalte taxe propun să fie ca în anul 2011,iar bonificaţia să se 

aplice pentru fiecare tip de impozit în parte şi nu pentru plata integrală cumulată. 

 Dl.Alexe:Aţi văzut că suntem daţi în ziar ca  primii pentru cele mai multe 

hotărâri trimise spre revocare? 

 Dl.Săndulescu:Şi cine e de vină,noi? PDL-ul! 

 Dl.Alexe:Ajutorul de înmormântare nu noi l-am propus. 

 Dl.Lică:Eu nu am fost de acord! 

 Dl.Popa:Noi ne-am grăbit întotdeauna la dat. 

 Dl.Săndulescu: De acum încolo nu o să mai vorbesc nimic la şedinţe. 

PDL să răspundă şi pentru cele 11 miliarde cu care a îngreunat bugetul local.Aţi 

văzut că indicatorul de la Ibăneşti e spart?  

Dl.Popa:Tot PDL a propus un proiect în cadrul reformei administrative să nu 

mai fie comună sub 5000 de locuitori.Atunci ce mai facem cu ele? 

Dl.Alexe:Se lucrează la reorganizarea poliţiei.Comuna noastră va avea secţia 

la Verguleasa,iar serviciul va fi prin patrulare. 

Dl.Niţi:Cu cai sau cu maşina? 

Dl.Alexe:Nu ştiu,dar primarul de la Vitomireşti a spus că mai repede ajunge 

la Vîlcea decât la Slatina.Sunt probleme şi cu poliţia în comună,dar când o să fie la 

Verguleasa.Rămâne doar şeful de post ca poliţist de proximitate. 
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Dl.Săndulescu:Într-o localitate din Maramureş,plimbarea primarului s-a 

imputat consiliului local.Au sărit toţi să plece în Austria,acum în Italia, să vedem 

de unde se plăteşte. 

Dl.Alexe:Am înţeles că o să plece echipa de fotbal în Italia. 

Dl.Popa:S-a dat prea multă importanţă şi echipei de fotbal. 

Se supun la vot proiectele de hotărâri,care sunt aprobate cu unanimitate de 

voturi. 

Se declară închise lucrările şedinţei. 

 

 

 

                         Preşedinte,                                   Secretar, 

                            Dumitru POPA                      Gabriela ANDRONIE 

 


